
Pan Adam Niebrzydowski: „Czy wpłynęła do Zarządu Województwa prośba 

Burmistrza Jedwabnego dotycząca przesunięcia zadania w sprawie fotowoltaiki i 

solarów. Jeżeli tak, to kiedy?” 

 


